
Formulier - Mondelinge vraag

Olaf Evrard (Vlaams Belang) op 15-10-2020 15.39 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Voorstel Vlaams minister Somers om Vlaanderen op te delen in 13 referentieregio's 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Vlaams minister van Binnenlands Bestuur Somers wil Vlaanderen indelen in 13 referentieregio's.
Deze zouden 20 à 25 gemeenten of steden tellen en ongeveer 500.000 inwoners.De bedoeling is dat
alle gemeentelijke samenwerkingen binnen die regio's zouden gebeuren. Momenteel is er een
chaotische lappendeken van tweeduizend van die samenwerkingen. Het gaat dan om
afvalintercommunales, eerstelijnszones, vervoersregio's, woonbeleid, toerisme, sociale huisvesting,
projecten zoals een zwembad, enzovoort. Gemiddeld heeft een gemeente zo 68 samenwerkingen.
De gouverneurs moeten met de burgemeesters nog overleggen of zij het eens zijn met de indeling.
In de marge van de discussies valt trouwens te horen dat het plan misschien nog een neveneffect
beoogt: met name de provincies overbodig maken. Je kan immers niet uitsluiten dat Vlaanderen op
langere termijn voor het regionale werk rechtstreeks naar de referentieregio's zou willen stappen.
Zo komt de kaart met 13 referentieregio's wonderwel overeen met de 13 vervoersregio's,
waarbinnen het openbaar vervoer wordt georganiseerd. 
  
Concrete vragen:
Is de deputatie op de hoogte van dit voorstel? Wat vindt de provincie Oost-Vlaanderen (en bij
uitbreiding alle Vlaamse provincies) van dit voorstel? Ik lees in de media dat de gouverneurs nog
moeten overleggen met de burgemeesters? Kan de gouverneur dit voorstel misschien wat nader
toelichten en/of kaderen? 
  


